	國立臺北藝術大學    年僑外陸生保証金現金退費申請表

TNUA Dormitory Deposit Refund Application Form

	學號

Student number
	
	居留證號碼

Residence permit number
	   

	姓名

Name
	
	系所別
Department
	    

	寢室號碼
Bedroom number
	
	聯絡電話
TEL
	

	E-mail
	
	退 費 原 因
Reason of refund
	

	退 宿 日 期
Check out date
	年(year)          月(month)          日(day)

	住宿保證金
Dormitory deposit
NT.3,000元
	 電費扣款Calculate power fee  NT.     ​​​​​​    元
 應退費金額 NT.            元
 ( Return the amount of the dormitory deposit after deductiong the power fee )

	申請人簽名Signature：

申請日期Application Date：    年(year)    月(month)     日(day)

	備註：

一、本表由申請人填寫後，請逕自於上班時間週一～週五8：30～16：30至出納組辦理現金退費。
Please fill in this form by yourself , then going to Cashier office during Mon. to Fri.  A.M.8:30 ~ P.M.4:30
二、承辦人電話：（02）28938755  陳小姐

	學務處學生住宿中心
	總務處出納組

	傳票號碼：        年度          號
	


說明：

一、退宿時點交所借用之公物，如有毀損或遺失，應照價賠償。
When checking out the dorm, you need to return all the public property and pay the full price for anything damaged or lost.

二、保證金扣除電費及其他因毀損所需賠償之費用後，如尚有餘額，則無息退還。
The school will refund you the deposit money with deduction of electricity fee and cost of damaged or lost property (if any).






